














Svar: Næste år ligger den i Kerteminde. Fordelingen er 2 gange på Sjælland

og en på Fyn, grundet fordeling af rrredlemmer,

Forslag om at opgradere sandwich og nedjustere kage.

Formanden tog skylden på sig.

Sp6rgsmåltil, om der har været diskuteret muligheden for en "mini-
bestyrelse" i hver lejlighed.

Svar; Det har været diskuteretfør, og det har været forsøgt med to
kontaktpersoner for hver lejlighed, men det virker ikke. Rent praktisk

bruger man mailen, til at stille forslag, og kan der blive enighed, kontaktes
bestyrelsen. Der opfordres til at holde fast i bordmøderne ved
generalforsamlingen.

Elo: Kan det så ikke være muligt med 3 forskellige lokaler.

Svar: Jo, det er en mulighed"

Spørgsmål: Har bestyrelsen overvejet hvor"længe gamle indlæg skal ligge

på hjemmesiden?

Svar: Bestyrelsen bestemmer hvornår et indlæg tages af.

Spørgsmål: Er der mulighed for at få tændt for varmen et døgn før
ankomst, når man kommer i den kolde periode?

Svar: Tom og Ander"s skal snart derned, der vil de tale med rengønngefl,

om muligheden for at få tændt for varmen.

Kommentar': Det er en fantastisk bestyrelse. Man kan ikke være enige om

alt, men den gØr et fantastisk stykke arbejde. Der var enighed i

forsamlingen.

Formanden takker for stort fremmøde og et godt mØde.

Referat skrevet af Majbrit Jakobsen fri,ru, il*,*"


